
Minnesnoteringar från möte den 21 november 2023. SPFs GladaHudikSeniorerna 
lokal.

Utgör även kallelse till nästa möte den 22 januari kl 10.00 2024 vid samma lokal.

Närvarande:

Ann-Sofi Forsberg SPF Dellenbygden
Irma Numelin SKPF
Stefan Lönn PRO Dellenbygden
Henry Knuth RPG
Roland Dahlberg SPF Seniorerna Glada Hudk
Torbjörn Bodare PRO Iggesund
Leif Sandberg PRO Dellenbygden
Elisabeth Ek PRO Hudik
Eva Wannberg Vision Veteranerna
Inger-Lise Wirth PRO Hudik
Inger Ahlgren PRO Hudik
Siw Karlsson SKPF
Ulf Sundh SPF Seniorerna Glada Hudik
Bengt Wiklund RPG

Noteringarna distribueras till alla Pensionärsrepresentanter i KPR

1. Ann-Sofi öppnade och hälsade välkomna till dagens träff. En fortsättning 
från senaste mötet gällande kommande Reglemente. Som 2: a punkt en 
genomgång av ”Checklista för Pensionärsråd”, med underrubriken ”Hur 
fungerar vårt pensionärsråd - egentligen.

2. Senast den sista november ska envars Pensionärsförening 
ändringsförslag vara inne vid Rådets Kansli. Respektive Föreningsstyrelse 
svarar för att så blir gjort.

3. Samarbetsgruppens förslag är alla i stort sett eniga om. Den/de föreningar 
som har annan åsikt eller förening som har någon avvikande åsikt skriver till 
detta i sitt svar. Vi kommer vid KPR den 11 december inte att ha ett slutligt 
förslag att ta ställning till. (Sammanställningen hinner inte att genomföras innan kallelse etc. 
ska sändas ut). 

4. Förslag till punkter/områden till Dagordningen den 11 december:                                                                                               
- Den budget som beslutas; hur ser den ut? Detaljer för Vård och Omsorg.                                                                                               
- Redovisning av statsbidrag, både riktade och generella. Arbetsförkjutningen … Hur går 
det?                                                       - Hur tänker Kommunen ang. nya regler på 
inkomstnivå för invandrad persona, för att de ska få stanna i Sverige?



5. Gruppen var enig i ”Att det inte fungerar som det ska varken inom 
existerande Äldre-boenden eller inom Hemtjänsten.  Ett antal situationer 
som berör oss alla togs upp för samtal: bl.a. Budgeten de senaste åren har 
varit alldeles för snäv. Hur ser budgeten för 2024 ut – i detaljerna. Social- 
och Omsorgsnämndens budget är STOR och har många konton. Hur ser 
varje boendeenhets budget. Hur är Hemtjänstens budget osv? Hur 
kommer Pensionärernas funderingar och frågor upp på dagordningen 
framöver?

Hur kan vi agera framöver? Vilket ”tänk” har Politiken vid sina resonemang 
kring ”vilken omsorg ger vi till de boende respektive de som köper sin 
hemtjänst.
Ett förslag: En presentation om hur det går till från det att någon tar kontakt 
med en kommunal tjänsteperson med begäran om ett Kommunalt boende fram 
tills ett beviljade sker? Och Vilken är tidsperioden? Och Vad händer med 
personens omhändertagande under denna tid?
Förslag två: Vad händer med Vårdgarantin och de inplanerade samtal om ”hur 
det gå”, inte följer överenskommet schema?
Förslag tre: Anhörigkontakterna? Finns träffar med Anhöriga inom varje 
Boende?
Undringar: Utredningar har startats om att reducera kostnaderna för vissa 
verksamheter? Finns någon utredning som handlar om ”måendet” hos de 
boende respektive hos de som köper Hemtjänster?

6. Hemtjänstindex 2023.
Beräknas publiceras i början av december. Senaste publikationen visade att 
Hudiksvall låg på 49 plats av 209. Bra i och för sig MEN Hudiksvall ligger 
botten i vissa statistikdelar. Vem lämnar in statistiken? Hur används den i 
verksamheterna? 

7. Samtliga är eniga om att FÖRÄNDRING bör till på olika sätt och på olika 
nivåer. Hur kommer vi som Pensionärsorganisationer och Anhöriga fram 
med våra tankar nu och framöver? Vilka sätt kan vi använda? Ulf 
informerade om att få tid inför Kommunfull-mäktige med ca 30 minuter 
INTE är att tänka på efter samtal med nuvarande ordförande Sven-Åke 
Tomasson. Insändare, kontakter med och i lokalmedia är några vägar, 
men även i ett brev ställt till Kommunfullmäktige. Var och en medborgare 
kan genom egna motioner väcka frågan.



8. Varje föreningsrepresentant i KPR har ansvar för att ens Styrelse får 
information om vad som sker/inte sker under året. En stående punkt vid 
varje föreningsmöten såväl i Styrelsen som vid de träffar som ordnas med 
Medlemmarna. Det är viktigt att få klar information om vad som händer 
och sker så att ”verkligheter” inom Äldreboende och Hemtjänstköp 
kommer fram. Obs” både dåliga och BRA.

Vid noteringarna

Ulf


